
Zápis z XLV. zasedání Školské rady při ZŠ Valašské Klobouky 

 

Datum konání: 3. 5. 2023 

Členové:  

za učitele Mgr. Radka Dohnalová 

 RNDr. Michaela Šebáková 

  

za rodiče Anežka Naňáková 

 Pavla Mudráková 

  

za zřizovatele Ing. Jaroslav Baloušek, MPA 

 Ing. Karel Švach, MPA 

  

Host: Mgr. Karel Ptáček, MPA 

    

  

Program: 

1. Schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

2. Informace ze života školy 

3. Zapojení školy do projektů nových a trvajících 

4. Rozpočet financí na rok 2023 

5. Investice a opravy 

6. Diskuze 

 

1. Schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

Předsedkyně Školské rady Radka Dohnalová uvítala přítomné a zahájila 45. schůzi Školské 

rady při Základní škole Valašské Klobouky, příspěvková organizace a seznámila členy 

s programem. Školská rada schválila navržený program a ověřovatelkou zápisu byla zvolena 

Michaela Šebáková. Zároveň byl všemi přivítán nový člen ŠR pan Jaroslav Baloušek, který se stal 

druhým zástupcem za zřizovatele. Vystřídal ve funkci pana Karla Ptáčka, který se po nových 

komunálních volbách vrátil na svou pozici ředitele základní školy. 

 

2. Informace ze života školy 

Současný celkový stav žáků na škole je 582, z toho 13 dětí v přípravné třídě, 276 dětí na  

1. stupni a 286 na 2. stupni. Zaměstnáno je 47 pedagogických pracovníků, 14 asistentů pedagoga,  

1 školní asistent (šablony OP JAK) a 21 dalších nepedagogických zaměstnanců, včetně zaměstnanců 

hrazených z úřadu práce.  



Dne 14. 4. 2023 proběhl zápis do 1. ročníku a přípravné třídy. Zápisu do 1. ročníku se 

zúčastnilo 88 dětí. Z tohoto počtu 21 rodičů požádalo pro své dítě o odklad školní docházky o jeden 

školní rok z důvodu školní nezralosti. Do 1. ročníku tedy v příštím roce nastoupí 67 dětí z toho 27 

děvčat a 40 chlapců, 1 dívka bude vzdělávána podle paragrafu 38 v zahraničí. Všechny děti již byly 

přijaty ve správním řízení. Ve školním roce budou zřízeny tři třídy prvního ročníku. 

O zápis do přípravné třídy projevilo zájem 24 zákonných zástupců pro své děti, což je dosud 

největší zájem po dobu fungování přípravné třídy.  Do přípravné třídy mohou být přijaty pouze děti, 

které získají doporučení školského poradenského zařízení (PPP, SPC) přednostně s odkladem školní 

docházky. Tři děti ještě toto doporučení nemají, z důvodu velké vytíženosti těchto zařízení. Ve 

správním řízení jim bude do doby dodání potřebného doporučení přerušeno správní řízení. Pro školní 

rok předpokládáme zřízení dvou přípravných tříd. 

Před termínem zápisu zorganizovaly učitelky 1. stupně osvědčenou Školu nanečisto, při níž 

si budoucí prvňáčci hravou formou otestovali své znalosti a dovednosti, které by měl každý 

předškolák zvládnout před zahájením povinné školní docházky. 

Škola žije tradičně aktivním životem a přináší žákům rozličné možnosti, jak rozvíjet jejich 

talent a nadání. Připravuje činnosti, aktivity a soutěže z oblasti přírodních, humanitních i 

společenských věd, sportovní, jazykové i umělecky zaměřené, v nichž žáci školy prokazují kvalitní 

výsledky v porovnání s ostatními účastníky a získávají ocenění i na celostátní úrovni. Paní Michaela 

Šebáková ŠR seznámila s obsáhlou zprávou těchto žákovských úspěchů a členové ŠR vyjádřili 

pochvalu a ocenili práci zaměstnanců školy i žáků. Podrobný výpis aktivit je vždy zveřejněn na konci 

roku ve Výroční zprávě. 

Škola spolupracuje s širou základnou organizací, odborníků, či jednotlivců z řad místních či 

státních a využívá je k přípravě tematických besed a přednášek, projektů, soutěží, charitativních, 

sportovních, uměleckých, kulturních, environmentálních akcí i dovednostních činností. Vede žáky 

k učení navzájem a pravidelně využívá zájem starších dětí připravit pro své mladší spolužáky 

zajímavé aktivity k výuce a zcela naplnit myšlenku „Učení je hra a hra je učení“. Vše podrobně opět 

průběžně zveřejňují pedagogové v článcích na webových stránkách školy. 

Ve škole stále aktivně pracuje pod vedením paní Ladislavy Šindlerové školní parlament. 

Tvoří ho vždy dva zástupci každé třídy v 5. – 9. ročníku. Členové se na svých pravidelných 

schůzkách zabývají životem školy i jednotlivých tříd, prostředím ve škole atd. a navrhují řešení nebo 

různá zlepšení. Školní parlament je funkčním nástrojem, jak se žáci mohou přes své zástupce aktivně 

zapojovat do dění ve škole. Schůzek žákovského parlamentu se účastní také ředitel školy a 

projednává se žáky problémy, se kterými se na vedení školy obrací.  Obráceně také pedagogové a 

zaměstnanci školy mohou prostřednictvím parlamentu tlumočit různé nešvary a problémy (např. 

kampaň o slušném chování, schránka důvěry, omezení spotřeby energií ve třídách prostřednictvím 

jmenovaných služeb, společné aktivity třídních kolektivů po vyučování, výroba dárků pro důchodce, 

klima ve třídách, příprava různorodých soutěží pro žáky školy a pomoc při nich, noci ve škole apod.). 

Letos přijal pozvání na schůzku školního parlamentu také pan starosta Josef Bělaška a na oplátku se 

členové podívali na městskou radnici, kde jim představoval svou činnost. 

Dne 21. 2. 2023 se na škole konalo V. školní fórum. Ředitel školy vyhodnotil plnění 

nejdůležitějších podnětů žáků z minulého školního fóra 2022 a představil je v úvodu fóra žákům.  

Žáci pak u jednotlivých tematicky rozdělených stolů pracovali nad novými náměty. Cílem proběhlé 

diskuse v oblastech vybavení školy, obsah a rozsah výuky, vzájemné vztahy, stravování a životní 

styl, školní areál, doprava a mimoškolní aktivity bylo zlepšení či upravení některých bodů. Zabývali 

se také řešením problémů v oblasti naše město. Z fóra vzešlé podněty budou postupně komunikovány 

s vedením školy a zapracovány do organizačních plánů na další období. 

Na škole pracuje tým odborníků Školního poradenského pracoviště, kteří mají ve svých 

„rukách“ péči o žáky školy dle své odbornosti. Jsou to výchovná poradkyně, kariérová poradkyně, 



metodik prevence, školní logopedka, speciální pedagog a nově jejich řady rozšířila školní 

psycholožka.  Škola získala pro tuto pozici prostředky z dotace OP JAK (podrobnosti níže) a měla 

velké štěstí, že našla současně i personální zajištění v podobě studovaného psychologa. Pozice 

školního psychologa začala být potřebná zvláště po covidovém období, kdy se začaly projevovat 

různé problémy žáků. 

V současné době pracuje psycholožka individuálně s jednotlivými žáky, realizuje konzultace 

s rodiči, či pedagogy, účastní se schůzek školního parlamentu, systematicky navštěvuje třídní hodiny 

či vede aktivity jednotlivých třídních kolektivů. Témata pro řešení jsou různorodá – školní nebo 

rodinné a osobní problémy, problémy ve vztazích, zdravý životní styl, zvládání stresu, prokrastinace, 

aktivity pro sjednocení kolektivu a způsoby trávení volného času apod. Kromě osobních konzultací 

nabízí také další možnosti, kam se žáci mohou se svými problémy uchýlit – Kampak, online 

poradenství 24/7, nebo vede FB stránky, výhradně určené našim žákům, kam se mohou svými dotazy 

obrátit žáci i během víkendu a volných dnů. 

Odpolední činnost ve škole je organizována ve školní družině pro mladší žáky a ve školním 

klubu pro starší žáky. V ŠD i ŠK každý rok probíhá celoroční hra, letos s vědcem Filipem Flopem a 

jeho strojem času. Děti během celého roku podnikají výpravy do minulosti i budoucnosti a soutěží na 

různá témata.  

Jednotlivá oddělení vedená vychovatelkou denně nabízejí dětem zajímavé činnosti, žáci zde 

navštěvují i rozličné kroužky a sportovní činnosti nebo exkurze (do červeného domu, Envicentra, na 

Kosenku, hasičskou stanici apod.). V dubnu měla školní družina čest být na křtu knihy Amélie 

Janíkové – Můj druhý zápisník, kdy právě děti měly možnost předvést prakticky některé aktivity 

z knihy. Začátkem května děti ve školní družině postavily máj a už vyhlíží dobu, kdy ho pokácí a 

bude je čekat odpoledne plné her a opékání špekáčků. 

 

3. Zapojení školy do projektů nových a trvajících 

a. Operační program Jan Amos Komenský – Šablony ZSVK 4 

Od 1. 9. 2022 škola z této dotace zahájila tříletý projekt Šablony ZSVK 4. Po zkušenostech 

z minulých dotačních výzev škola podala žádost na osvědčenou pozici školního asistenta a také 

školního psychologa. Dále využila aktivity ke vzdělávání pracovníků na ZŠ, ŠD/ŠK a inovativní 

vzdělávání účastníků vzdělávání v ZŠ a ŠD/ŠK a odborně zaměřená tematická a komunitní setkávání 

v ZŠ.  Dotace, o kterou jsme v rámci projektu zažádali, činí 4 079 328,00 Kč bez spoluúčasti školy. 

Projekt bude uzavřen k 31. 8. 2025.  

b. Fairtradová škola  

Základní škola Valašské Klobouky získala titul Fairtradová škola v červnu 2022. Od té doby 

pracuje na škole skupina aktivních žáků a pedagogů, kteří připravují aktivity pro udržení tohoto titulu 

dlouhodobě. Fairtradové školy přidávají globální témata do výuky, využívají fairtradové výrobky a 

aktivně pracují na informování veřejnosti o životě pěstitelů ve světě. Zapojení do kampaně školám 

přináší možnost vzdělávání žáků praktickým příkladem, zajímavé náměty pro výuku a přidanou 

hodnotu ve srovnání s jinými školami. Svými aktivitami dávají najevo svou společenskou 

odpovědnost a zájem o globální vzdělávání. 

Během tohoto školního roku žáci naší školy ve spolupráci s místním gymnáziem prezentovali 

výstavu na stromech „Kávová krize“ a zapojili se tak do celorepublikové kampaně. Klíčoví žáci a 

pedagogové se účastnili Národní fairtradové konference v Praze a žáci 7. C se na Vsetíně setkali 

s fairtradovým pěstitelem z Kolumbie. Během dne otevřených dveří v listopadu a rodičovských 



schůzek v dubnu měli příchozí možnost navštívit fairtradovou kavárnu, ve které kromě rozličných 

nápojů nejen z kávy žáci 7. C nabízeli i drobné pochutiny. 

c. Národní plán obnovy (dále jen NPO) - Digitální technologie pro školy 

V rámci této podpory MŠMT naše škola obdržela finanční prostředky na vybavení 

pokročilými digitálními technologiemi ve výši 559 000 Kč. Tuto částku jsme využili na nákup sady 

tabletů s dokovacím boxem, stavebnice 3D tiskárny, 3D skeneru, brýlí pro virtuální realitu, sluchátek 

a reproduktorů k PC, dvou digitálních fotoaparátů a různých robotických stavebnic (LEGO 

EducationSpike Prime, Mikrobitkits příslušenstvím). 

Zároveň školy obdržely finanční prostředky na mobilní digitální technologie pro sociálně 

znevýhodněné žáky za účelem prevence vzniku digitální propasti. Formou bezplatné zápůjčky tak 

budou moci žáci využívat základní mobilní digitální zařízení, tablety včetně softwaru, aby se mohli 

zapojit v běžné výuce nebo distančním způsobem. Naše škola na zakoupení těchto pomůcek obdržela 

částku 132 000 Kč. 

Škola pokračuje v tomto roce v čerpání peněz z dotací NPO. Letos jsme opět získali peníze na 

digitální pomůcky z programu Prevence vzniku digitální propasti ve výši 69 000 Kč a škola z něj 

bude kupovat mobilní digitální pomůcky pro žáky, kteří moderní digitální vybavení doma nemají. 

d. NPO - Doučování žáků škol 

NPO program Doučování žáků škol, který pomáhá zmírnit negativní dopady výluky 

prezenční výuky, dále pokračuje. Naše škola získala na projekt od 1. 1. do 30. 6. 2023 finanční 

prostředky v celkové výši 173 100,-Kč. Pedagogové školy poskytují intervenci více než stovce žáků 

školy v matematice, českém jazyce, cizích jazycích, nebo individuálně dle potřeby. Někteří žáci 

navštěvují i několik hodin výuky navíc v jednom týdnu. Projekt bude finančně podpořen 

ministerstvem do konce školního roku 2023, pak podpora bohužel končí. 

e. Poskytování jazykové přípravy žákům cizincům 

Jedná se o koncept krajem určených škol, které zřizují skupiny žáků cizinců za účelem jejich 

jazykové podpory, tzv. hodiny druhého českého jazyka. Naše škola byla určena pro výuku cizinců 

v našem ORP. Jazyková příprava cizinců probíhá v době vyučování, přičemž žák je z vyučování, 

které se překrývá s jazykovou přípravou, uvolněn. Rozsah podpory je min. 100 a max. 200 hodin dle 

orientačního vstupního testu. Skupiny pro jazykovou přípravu mohou fungovat prezenčně i distančně. 

Zázemí pro distanční vzdělávání vytvoří žákovi jeho kmenová škola.  

Naše škola momentálně vyučuje 8 dětí z Ukrajiny v jedné prezenční skupině dvě hodiny 

týdně. Výuku zajišťuje paní učitelka Jana Františáková. Školy mají k dispozici Kurikulum češtiny 

jako druhého jazyka pro předškolní a základní vzdělávání, které stanovuje očekávané výstupy 

jazykové přípravy a jehož součástí je i vstupní orientační test. Financování této aktivity probíhá 

z rozpočtu krajských úřadů. 

f. Podpora výuky plavání 

Plavecké kurzy jsou podle ŠVP naší školy realizovány vždy v počtu 10 lekcí ve dvou po sobě 

jdoucích ročnících. V letošním školním roce se výuka plavání týká žáků 2. a 3. ročníku, tedy pěti tříd.  

V prvním pololetí absolvovaly plavecké lekce třídy 2. A a 2. B. Ve druhém pololetí pak třídy 3. A,  

3. B a 3. C. Výuka plavání a doprava je hrazena z prostředků ONIV. Nájem bazénu pak z příspěvku 

Města Valašské Klobouky.  

  

https://www.msmt.cz/vzdelavani/zakladni-vzdelavani/kurikulum-cestiny-jako-druheho-jazyka
https://www.msmt.cz/vzdelavani/zakladni-vzdelavani/kurikulum-cestiny-jako-druheho-jazyka


g. Rok v zahradě - přírodní zahrada u ZŠ Valašské Klobouky 

V únoru 2020 škola podala žádost do investiční výzvy z NPŽP 7/2019 na rekonstrukci části 

areálu školní zahrady pod názvem Rok v zahradě - přírodní zahrada u ZŠ Valašské Klobouky. 

V současnosti v zahradě probíhá jarní příprava záhonů, setí a výsadba rostlin a péče o trvalky, 

různorodé aktivity během školního vyučování i mimo něj. Původně plachtové zastřešení pergoly bylo 

vyměněno za pevné, protože v projektu naplánovaná textilní plachta nevyhovovala. Zastřešení 

provedla škola na vlastní náklady, za cenu materiálu. 

h. „Zdravá školní jídelna“ – zdravé stravování 

Školní jídelna dále pokračuje v nastaveném způsobu stravování a naplňuje svůj titul „Zdravá 

školní jídelna“. Škola zajišťuje stravu žákům, zaměstnancům školy i cizím strávníkům. Pro další 

zájemce škola realizuje rozvoz obědů.  

 Kuchařky školní jídelny se stále věnují zlepšování svého kuchařského umění a pravidelně se 

účastní školení či akademií a navštěvují i okolní školní jídelny, kde sdílejí své zkušenosti s kolegy. 

Jejich cílem je zejména podpora národních tradic a regionálních zvyklostí (kuchařská akademie 

bezlepkového vaření, Valašská kuchyně v SOU Polička, vaření s gastropromotérem Zbyňkem 

Diatkou). Pro děti kuchařky organizují tematické soutěže či tematické dny (Halloween ve školní 

jídelně, Mikuláš a čerti ve školní jídelně, soutěž o nejlepší vánoční cukroví, soutěž Zelný trojboj, 

Masopust ve školní jídelně, Velikonoční soutěž ve školní jídelně). Při různých příležitostech 

připravují oblíbené ochutnávky zdravých jídel (ochutnávka při dnu otevřených dveří, ochutnávka na 

veřejném fóru města). Vedoucí školní jídelny Kateřina Slabíková denně aktualizuje webové stránky 

školní jídelny o zajímavé recepty a na Facebook přidává fotografie z těchto akcí. Celoročně 

spolupracuje s webovým portálem jidelny.cz (články, hodnocení jídelníčků, propagace naší školní 

jídelny). 

 Vynikající úroveň školního stravování láká čím dál více strávníků. To přináší problémy při 

výdeji obědů a časové prodlevě. Řešením by bylo zavést samoobslužné pulty na saláty a polévky, aby 

kuchařky vydávaly jen hlavní jídlo. 

 

4. Rozpočet financí na rok 2023 

ŠR byla seznámena s kladným hospodářským výsledkem základní školy za rok 2022 ve výši 

534 566,11 Kč, což je o 75 000 Kč více než v roce 2021. Zisk vznikl především na základě úspory 

energií – tepla, elektrické energie a vody. Hospodářský výsledek nebyl dosud v radě města 

projednán, škola navrhuje převedení do rezervního a následně do investičního fondu základní školy a 

použití na opravy a rekonstrukce. Především výměnu elektrického vedení ve škole, výměnu osvětlení 

za LED. 

ŠR projednala také rozpočet školy na rok 2023, který byl schválen ve výši 71 548 000 Kč. 

Z toho je příspěvek zřizovatele na provoz školy 7 341 000 Kč, což je o cca 1 400 000 Kč více než 

v roce 2022. Největší nárůst je v položce na teplo o zhruba 1 200 000 Kč. Důvodem je předpokládané 

navýšení cen energií a vody oproti předchozímu roku, kdy platila fixovaná cena za plyn, dále 

zdražení úklidových prostředků, kancelářských potřeb, spotřebního a režijního materiálu, cen služeb 

a různých oprav školních budov. Další významnou položkou je cena potravin ve školní jídelně, kde 

se počítá s nárůstem ceny ze 2 400 000 Kč na 2 800 000 Kč v roce 2023. 

5. Investice a opravy 

 

a. Dopravní hřiště u ZŠ 

Dopravní hřiště v areálu školy dlouhodobě chybělo a žáci, kteří procházejí povinnou dopravní 

výchovou, museli jezdit na dopravní hřiště v Malenovicích. Po dvou letech příprav se v březnu 2023 

http://jidelny.cz/


začalo s výstavbou dopravního hřiště přímo na pozemku školy. Hřiště nebude sloužit jen žákům naší 

školy, jedná se o společný projekt Města Valašské Klobouky a Zlínského kraje a bude sloužit všem 

základním a mateřským školám v celém ORP Valašské Klobouky (Brumov-Bylnice, Nedašov, Štítná 

nad Vláří, Vlachovice, Újezd, Poteč, Příkazy, atd.) 

Náklady na výstavbu jsou plánovány ve výši zhruba 5 000 000 Kč, z toho 50% pokrývá 

dotace Zlínského kraje, 50% platí Město Valašské Klobouky. Plán je ukončit výstavbu před začátkem 

školního roku 2023/2024. 

Dopravní výchova dle ŠVP naší školy je zakomponována do různých předmětů 1. i 2. stupně. 

Zcela zásadní je ve 4. ročníku získání tzv. Průkazu cyklisty. Ve spolupráci s dopravním hřištěm 

v Malenovicích a koordinátorem Besipu Zlín panem Patíkem, proběhla v měsíci březnu teoretická 

příprava, která bude zakončena v květnu praktickou zkouškou přímo na dopravním hřišti. Těšíme se, 

že v příštím roce bude již praktická část realizována na nově vznikajícím hřišti v areálu naší školy. 

b. Oprava titanzinkové střešní krytiny na budovách základní školy  

Školská rada doporučuje zřizovateli zařadit do plánu rekonstrukce opravu titanzinkové střešní 

krytiny na budovách základní školy. Krytina byla instalována v letech 2003-2004. Vlivem nesprávné 

technologie pokládky bez odvětrávacích mezer dochází na několika místech k degradaci 

titanzinkového plechu. V nejhorším stavu je střešní krytina na budově D a vstupu do školy. Zde již 

byla střecha provizorně lokálně opravována záplatami z plechu. Další postup by měl určit odborný 

posudek zadaný odborem investic našeho zřizovatele. 

c. Rekonstrukce vnitřních prostor školy 

V době vánočních prázdnin pokračovala rekonstrukce původní elektroinstalace a výměna 

nevyhovujícího zastaralého osvětlení za úspornější LED osvětlení, a to ve dvou kmenových třídách na  

1. poschodí hlavní budovy školy a v šatnách ve druhém patře budovy C. Byla také dokončena 

rekonstrukce vybavení kabinetu 5. tříd, kde došlo k výměně podlahové krytiny, byly nataženy nové 

datové rozvody, byly vyměněny a posíleny rozvody elektřiny v měděných vodičích, byl dokončen a 

instalován nový kancelářský nábytek a úložné prostory na pomůcky. 

Na podzim byly dokončeny rekonstrukce sociálního zařízení a skladu čisticích prostředků 

v suterénu budovy D vedle dílen. Z přilehlých chodeb u školních dílen byly odstraněny staré vestavné 

skříně, byly opraveny omítky a provedena nová výmalba. 

d. Rekonstrukce venkovních prostor školy 

Po rozsáhlé rekonstrukci atletického oválu a opravě povrchu vnitřního hřiště byly provedeny 

drobné opravy venkovního sportovního areálu, včetně výměny některých laviček na tribuně a areál byl 

připraven na novou sezonu 2023. Ve školní zahradě došlo k obměně uschlých keřů a stromků. 

Bezúdržbový záhon pod školou byl vyčištěn a velká část vedle autobusové zastávky musí být znovu 

založena z důvodu úhynu většiny keřů.  

6. Diskuze, závěr 

Členové ŠR pozitivně hodnotili činnost školy v oblasti školních i mimoškolních aktivit, 

úspěšnost žáků v přijímacím řízení na SŠ i dále v životě, snahu školy podporovat rozličné nadání 

žáků i vzdělávání žáků se SVP, ocenili snahu školy vytvářet příjemné školní klima a řešit vzniklé 

problémy ve spolupráci s odborníky Školního poradenského pracoviště, včetně nového školního 

psychologa. 

ŠR byla seznámena s novou koncepcí podpory šikovných a nadaných žáků naší školy. Školní 

poradenské pracoviště rozšíří od nového školního roku pozice Školního koordinátora podpory 

nadání, jehož náplní bude systematická podpora, vyhledávání a péče o žáky s rozličným nadáním. 



Zároveň také vzdělávání pedagogů v problematice nadání a ukotvení celkové legislativy ve školních 

dokumentech.  

ŠR byla seznámena s plánovanou změnou Školního řádu vzhledem k omezení užívání 

mobilních zařízení ve škole. Do konce letošního školního roku proběhne zároveň dotazníkové 

šetření mezi rodiči k tématu. Konkrétní návrh znění bude projednán během měsíce srpna na ŠR, která 

schvaluje Školní řád na příslušný školní rok. Škola si je vědoma dopadů tohoto opatření a nabídne 

dětem podmínky pro (smysluplné) trávení volného času žáků během pobytu ve školském zařízení. 

Členové ŠR byli seznámeni s plánem školy využívat školních prostor i mimo školní 

vyučování pro širokou veřejnost, např. spolupráce se seniory a dalšími místními zájmovými 

skupinami. 

ŠR byla seznámena s koncepcí projektu „Rodiče vítáni“, o jehož certifikaci chce škola 

usilovat od následujícího školního roku. Zavedenou značkou Rodiče vítáni se mohou na svých 

dveřích pyšnit všechny školy, které jsou vstřícné při komunikaci s rodiči. Chceme se stát školou, 

která se snaží být školou otevřenou, v níž panuje mezi rodiči a učiteli důvěra a partnerství. Základním 

předpokladem úspěšného výchovně vzdělávacího procesu jsou dobré vztahy mezi rodinou a školou, 

které následně vedou ke spokojeným žákům a jejich dobrým výsledkům. Škola bude certifikát 

získávat na základě splnění stanovených kritérií pro základní školy a o tom, zda se může pyšnit tímto 

titulem na jeden školní rok, budou rozhodovat rodiče. (Více https://www.rodicevitani.cz/)    

Předsedkyně Spolku rodičů Pavla Mudráková informovala ŠR o uskutečněném školním 

plesu, který se konal již po deváté 22. 4. 2023 v KD Klobučan. Vyjádřila velkou pochvalu celému 

„realizačnímu týmu“, který se podílel na vytvoření příjemné slavnostní nálady včetně žáků  

9. ročníku, kteří zahájili ples předtančením – secvičenou polonézou a valčíkem. Dále poděkovala za 

velkou finanční podporu akce z řad rodičů a místních podnikatelů i samotných účastníků plesu. 

Výtěžek z večera bude využit na podporu a realizaci rozličných aktivit pro žáky naší školy, které se 

již realizují nebo se budou realizovat v dalším školním roce. 

 

Ve Valašských Kloboukách dne 3. 5. 2023 

 

 

 

 Zapsala:  Mgr. Radka Dohnalová 

  předsedkyně Školské rady při ZŠ Valašské Klobouky  

 

 

 

  

 Zápis ověřila:  RNDr. Michaela Šebáková 

https://www.rodicevitani.cz/

